

Գիտական և մեթոդական աշխատանքների ցանկ

Ընդդատության ինստիտուտի իրավակարգավորման որոշ հիմնախնդիրները ՀՀ վարչական և քաղաքացիական դատավարություններում, համահեղինակությամբ՝ Աշխեն Ղարսյանի, «Դատական իշխանություն», Երևան, 2016, թիվ 8-9 (206-207), էջեր 74-83, «Դատական իշխանություն», ԼՂՀ, 2017, թիվ 23, էջեր 28-36:

Ոչ նյութական վնասի իրավակարգավորման պատմությունը և առկա հիմնախնդիրները, «Դատական իշխանություն», Երևան, 2017, թիվ 9-10 (219-220), էջեր 3-12:

Վարչական դատավարությունում հայցի ապահովման կիրառման գործնական հիմնախնդիրները, «Դատական իշխանություն», Երևան, 2020, թիվ 3-4 (249-250), էջեր 3-11:

Հանդիսացել է Գ. Թորոսյանի և Ա. Ֆերոյանի «ՀՀ քաղաքացիական դատավարության օրենսգրքի գործնական մեկնաբանություններ» գրքի խմբագիր, Երևան, 2016:

Հանդիսացել է Ս. Մեղրյանի «Ապացուցումը և ապացույցները Հայաստանի Հանրապետության քաղաքացիական դատավարությունում» գրքի մասնագիտական խորհրդատու, Երևան, 2020:

Список научных и методических работ

“Некоторые проблемы регулирования института подсудности в административных и гражданских судопроизводствах РА”, в соавторстве с Ашхен Карслян, // Судебная власть. Ереван, 2016. N 8-9 (206-207) стр. 74-83 // Судебная власть. НКР, 2017. N 23, стр. 28-36.

“История правового регулирования и существующие проблемы нематериального вреда”// Судебная власть. Ереван, 2017, N 9-10 (219-220), стр. 3-12.

“Практические проблемы применения обеспечения иска в административном судопроизводстве” // Судебная власть. Ереван, 2020, N 3-4 (249-250), стр. 3-11.

Редактор книги Г. Торосьяна и А. Ферояна “Практические комментарии к Гражданскому процессуальному кодексу РА”. Ереван, 2016.

Профессиональный консультант книги С. Мегряна “Доказывание и доказательства в гражданском процессе Республики Армения”. Ереван, 2020.

List of scientific and methodological works

"Some problems of Legal Regulation of Court's Jurisdiction Institute in Civil and Administrative Procedures of Armenia", co-authored by Ashkhen Gharslyan, published in "Judicial Power", Yerevan, 2016, No. 8-9 (206-207), pp. 74-83, "Judicial Power", NKR, 2017, No. 23, pp. 28-36.

"The History of Legal Regulation of Non-Pecuniary Damage and the Existing Problems", published in "Judicial Power", Yerevan, 2017, No. 9-10 (219-220), pp. 3-12.

"The Issues of Application of a Preliminary Injunction in the Administrative Proceeding", published in "Judicial Power", Yerevan, 2020, No. 3-4 (249-250), pp. 3-11.

Editor of the book "Practical Interpretations of the Code of Civil Procedure of the Republic of Armenia" authored by G. Torosyan and A. Feroyan, Yerevan, 2016.

Professional consultant of the book "Proof and Evidence in Civil Proceedings of the Republic of Armenia" authored by S. Meghryan, Yerevan, 2020.